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Jegyzőkönyv 

 
Készült 2012. február 29-én (szerdán) 18 órakor a kosdi Polgármesteri Hivatal hivatalos 

helyiségében (2612 Kosd, Szent I. u. 2.) Kosd Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

rendkívüli testületi üléséről.  

 

Jelen vannak: Jelenléti ív szerint  

 

László Zoltán polgármester köszönti a megjelent képviselő-testületi tagokat. Megállapítja, 

hogy 5 fő képviselő részvételével a testületi ülés határozatképes.  

 

László Zoltán polgármester elmondja, hogy képviselők kérésére az 1. és a 2. napirendi pontot 

hétfőn tárgyaljuk.  

 

A képviselő-testület 5 igen egyhangú szavazattal elfogadja, hogy a 3. napirendi pont legyen 

tárgyalva.  

 

3. Napirendi pont: Önkormányzati tulajdonú épületek energetikai célú felújítási 

pályázatának ismertetése 

Meghívott előadó: Cziprisz Brigitta az Uniós Energia Kft. ügyvezetője bemutatkozik, 

elmondja, hogy önkormányzati pályázatokkal foglalkoznak az előkészítéstől megvalósításig.  

Ismerteti a pályázati lehetőséget. 

A pályázat kiírására várnak, de a megelőző időszak tapasztalataira építve változtatnak a régi 

kiíráson jobb kiírás várható, de a cél az ugyanaz lesz. Energiahatékonyság növelése a cél.  

85 % a támogatás, 15 %.-ot kellene az önkormányzat állnia.  költségvetése be kell építeni. 

Ingatlan lehet fedezet. Kb. márciusban fog megjelenni a pályázat, de addig is az 

előkészületeket fontosnak tartja, jó ott lenni az elején.  

 

László Zoltán polgármester kéri a hölgyet, hogy néhány referenciát soroljon fel.  

 

Cziprisz Brigitta Nógrádsáp, Galgaguta, Sződliget, Sződi Faluház, Bercel 6 épületet fognak 

felújítani Becske. Szükséges egy testületi döntés arról, hogy pályázni szeretne az 

Önkormányzat, nyilatkozni kellene arról, hogy pályázati kiírás megjelenése esetén, ilyen 

fejlesztési szándéka van. Van egy előkészítési folyamat. Megvalósíthatósági tanulmányt kell 

készíteni. Engedélyes tervet nem kell készíteni, mivel nem engedély köteles hanem kiviteli 

terv köteles. Sok papírt kell beadni. Durván kb. 1.000.000.- Ft-ba kerül az önkormányzatnak.  

Ha lehetőség lenne arra, hogy a biomasszát önerőből teremtsék meg, akkor gondolkodjunk-e 

ebben? 

 

Kurdi Ferenc alpolgármester akár az erdészettel is fel lehet venni a kapcsolatot.  

 

Makkainé File Edit elképzelhető-e helyi vállalkozók bevonása? 

 

Cziprisz Brigitta Elképzelhető, de csak akkor, ha tőkeerősek. Referencia kell, kritérium 

rendszernek meg kell felelnie.  

 

László Zoltán polgármester mi szükséges a továbblépéshez, az előkészítéshez?  

 

Cziprisz Brigitta Határozat kell, amiben a testület egyöntetű szándékát fejezi ki és 

felhatalmazza a polgármestert, hogy a felmerülő kérdésekbe léphessen.  

 

László Zoltán polgármester a finanszírozás max 15 % ahhoz, hogy ha 100-150 milliós a  

beruházás. 1.000.000.- Ft, ami visszajön, ha a pályázat nyer. Erre elég az is, hogy van 5 

ingatlanunk, aminek 30 millió az értéke? 
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Cziprisz Brigitta a költségvetésbe a forrást be kell építeni. De csak a kiírás után tudja 

megmondani.  

 

László Zoltán polgármester javasolja, mivel az energetikához nem ért, de az alpolgármester 

úr ért hozzá, őt bízná meg.  

 

Bíber Kálmán milyen kötelezettségünk van az önök cége felé.  

 

Cziprisz Brigitta nincs semmilyen kötelezettség. Ha sikerül a pályázatot nyertesre vinni, 

akkor nyerünk annyi bizalmat kér, hogy a megvalósításban részt vegyünk, akkor van egy 

korrekt nyereség.  

 

Hugyecz Andrásné ha kiderül, hogy van 1-2-3 kosdi vállalkozó akkor nincs kifogásuk a 

foglalkoztatásuk ellen? 

 

Cziprisz Brigitta teljesen az önök hatásköre, véleményt szívesen adunk. Nagy anyagi 

vállalás, a pénzre elég sokat kell várni. Meghívásos tárgyalásokat lehet csinálni a 

fővállalkozókkal. Ha nincs helyi tőkeerős vállalkozó, akkor tudnak hozni.  

 

Kurdi Ferenc alpolgármester a költségvetésbe kb. mennyit kell elkülöníteni a pályázatra. 

Honnan fogjuk tudni. 

 

Cziprisz Brigitta nem beszélhetünk 150 milliósnál nagyobb beruházásról, mivel 

közbeszerzési eljárást nem akarunk. Célszerű maximalizálni a beruházás elbírását.  

 

László Zoltán polgármester 150 milliós értékhatárt ha figyelembe vesszük, a telkeinknél, ha 

5.000.- Ft/m2 árral számolunk, akkor 20 milliós fedezetet tudunk beállítani a költségvetésnél. 

Az önrész 22,5 millió lenne. Kérdés, hogy akarjuk-e ezt a felújítást, a pályázatot. Dönteni 

kell, hogy a költségvetésbe szerepeltetni lehessen. Szavazzunk, hogy egyáltalán indulunk-e?  

 

Kurdi Ferenc alpolgármester döntsük el azt, hogy ezek a beruházások megtörténjenek, 

szükséges-e a kazánok cseréje? Akarjuk e beruházást?  

 

László Zoltán polgármester 1 millió forintot bukhatunk be.  

 

A képviselő-testület az intézmény hálózat felújításáról dönt.  

A képviselő testület 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozza.   

 

Kosd Község Önkormányzat képviselő-testülete 

30/2012. (II. 29.) sz.   

h a t á r o z a t a 

 

Önkormányzati tulajdonú épületek energetikai célú felújításáról 

 

A képviselő-testület:   Úgy határoz, hogy az intézményhálózat energetikai felújítását 

szükségesnek tartja.  

 

Felelős: László Zoltán polgármester 

Határidő: Azonnal  

 

A 2012. évi költségvetés terhére 5 telek eladásából származó bevételt pályázati önerőként 

kívánjuk beállítani, max. 22,5 milliót a pályázat előkészítésére és önerőre kívánjuk fordítani. 

A képviselő testület 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozza.  
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Kosd Község Önkormányzat képviselő-testülete 

31/2012. (II. 29.) sz.   

h a t á r o z a t a 

 

Pályázat önerőről 

 

A képviselő-testület:   Az 5 önkormányzati telek eladásából származó bevételt 22.500.000.- 

Ft összegben pályázati önerőként kívánja a 2012. évi költségvetésben 

szerepeltetni.  

Felelős: László Zoltán polgármester 

Határidő: Azonnal  

 

Max. 1 millió forintig a testület vállalja az előkészítési díj mértékét.  

A képviselő testület 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozza.  

 

 

Kosd Község Önkormányzat képviselő-testülete 

32/2012. (II. 29.) sz.   

h a t á r o z a t a 

 

Önkormányzati tulajdonú épületek energetikai célú felújítási pályázat előkészítési 

díjáról 

 

A képviselő-testület:   A pályázat előkészítési díjára 1.000.000.- Ft-ot jóváhagy.  

 

Felelős: László Zoltán polgármester 

Határidő: Azonnal  

 

 

A képviselő testület megbízza az alpolgármestert azzal, hogy a pályázat előkészítésének az 

adminisztrációjában részt vegyen a polgármesterrel való egyeztetés mellett.  

A képviselő testület 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozza.  

 

 

Kosd Község Önkormányzat képviselő-testülete 

33/2012. (II. 29.) sz.   

h a t á r o z a t a 

 

Önkormányzati tulajdonú épületek energetikai célú felújítási pályázatának 

kapcsolattartójáról 

 

A képviselő-testület:   Megbízza Kurdi Ferenc alpolgármestert, hogy a pályázat 

előkészítésében részt vegyen, a polgármesterrel való egyeztetés után 

döntsön a felmerülő kérdésekben.  

 

Felelős: László Zoltán polgármester 

Határidő: Azonnal  

 

 

László Zoltán polgármester tájékoztatja a képviselőket, hogy el lett döntve a víztorony. A 

maradványok elszállításra kerültek. 80.000.- Ft a Hivatal részére kifizetésre került. Vételi 

ajánlat jött a területre, gondolkodni kellene arról, hogy el kívánjuk-e adni? 784 m2 kivett 

vízmű művelési ágú területről van szó. Kérdés hogy el akarjuk-e adni és mennyiért? A 

következő ülésen fogjuk tárgyalni a vételi ajánlatra vonatkozó kérelmet.  
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K.m.f. 

 

 

 

 

 László Zoltán  

                          polgármester  

 

 

 

Dobosné dr. Varga Gabriella 

                             jegyző 

 

 

 

 

Együd Sándorné  

jegyzőkönyvvezető 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


